
 

 

 

Campaign Terms and Conditions: ةلمحلل ماكحلأاو طورشلا 

A – General Terms of Campaign ةلمحلل ةماعلا طورشلا -أ 

1. This campaign is valid from the 27th May 2025 and 
ends on the 9th June 2025 (the “Term”) 

 وینوي 9 يف يھتنتو 2025 ويام 27 نم ةلمحلا يرست .1
 .)ةرتفلا( 2025

2. This promotion is valid for UAE residents at all 
Carrefour Hypermarkets stores in the UAE (the 

“Stores”). Carrefour Market, Carrefour City stores, 
Carrefour Online .Carrefour Sharjah are NOT 

included.  

 تكرامربياھ روفراك رجاتم ءلامع ىلع ةلمحلا يرست .2
 .)رجاتملا( ةدحتملا ةیبرعلا تاراملإا ةلود يف نیمیقملا

 رجتملا ،يتیس روفراك ،تكرام روفراك رجاتم لمشت
 .ةقراشلا رجاتم اهنم ىنثتسي.ةلمحلا يف ينورتكللإا

3. Majid Al Futtaim Hypermarkets L.L.C, its branches, 
subsidiaries and sister companies (the “Company”) 
shall not be liable to you if you suffer any financial 

loss or damage from our refusal to allow you to 
take part in the promotion or our withdrawal of the 

promotion or any failure or inability by you to use 
the promotion for any reason. 

 وأ .م.م.ذ.ش ستكرامربياھ میطفلا دجام ةكرش لمحتت لا .3
 ةيأ )ةكرشلا( اھل ةعباتلا تاكرشلا وأ اھعورف نم يأ

 ررض يلأ كضرعت وأ لاومأ يلأ كتراسخ لاح يف ةیلوؤسم
 ةلمحلا بحس لاح يف وأ ةلمحلا يف ككارتشا انضفر ءازإ

 يلأ ةلمحلا يف كارتشلاا نم كنكمت مدع لاح يف وأ
 .ناك ببس

4. These terms and any disputes or claims arising out 
of, or in connection with, its subject matter or 

formation (including non-contractual disputes or 
claims) are governed by and construed in 

accordance with the law of the United Arab 
Emirates. This promotion may be cancelled by the 

Company at any time during the term. 

 امیف وأ نع ةئشان تابلاطم وأ تاعازن ةيأو طورشلا هذھ .4
 تاعازنلا كلذ يف امب( ةلمحلا هذھبً اعوضوموً لاكش قلعتي

 ةلود نوناق اھرسفيو اھمكحي )ةيدقاعتلا ریغ تابلاطملا وأ
 يف ةلمحلا ءاغلإ ةكرشلل نكميو .ةدحتملا ةیبرعلا تاراملإا

 .ةلمحلا ةرتف نم تقو يأ

5. Bulk buyers or wholesalers are not allowed to 
participate in this campaign. Three (3) or more 
units from “Electronics” of the same item in the 

same transaction is considered bulk. Ten (10) or 
more units from “Grocery” of the same item in the 

same transaction is considered bulk. Split 
Transactions are not allowed (these are consecutive 

purchases from the same customer).  

 كارتشلاا ةلمجلا راجّتو ةریبكلا تایمّكلا يرتشمل قحي لا .5
 سفن نم رثكأ وأ عطق) ٣( ةثلاث ءارش دعيو .ةلمحلا يف
 ةیئارشلا ةلماعملا للاخ تاینورتكللإا مسق نم جتنملا

 وأ عطق ) ١٠( رشع ءارش دعي امك .ةلمجلاب ءارش ةدحاولا
 ةلماعملا للاخ ةلاقبلا مسق نم جتنملا سفن نم رثكأ

 وا لصفب حمسي لا ، ةلمجلاب ءارش ةدحاولا ةیئارشلا
 ةیئارشلا تلاماعملاب حمسيُ لاو. ءارشلا ةیلمع ءيزجت

 .لیمعلا سفن قيرط نع ةقحلاتملا

6. Majid Al Futtaim employees, Merchandisers, in-store 
promoters, subsidiary or affiliate companies are 
Not Welcome to participate in this Campaign. 

 میطفلا دجام يف رجاتملا يجورمو راجتو يفظومب نكميلا .6
 .ةلمحلا هذھ يف كارتشلال اھل ةعباتلا تاكرشلاو

7. This Promotion is open to all excluding Unilever 
Employees or their Families, Subsidiaries or 

affiliated companies or any other person connected 
with the competition including employees of the 

outlets.  

 يفظوم ءانثتساب بحسلا يف ةكراشملا عیمجلل حمسيُ .7
)Unilever(، ةعباتلا تاكرشلا وأ ،مھتلائاع دارفأ نم يأ وأ 

 مھیف نمب ةلمحلا هذھ ىلع لمعي صخش يأ وأ ،اھل
 .عیبلا ذفانم يفظوم

8. All promotions exclude: Smoking related items, Gift 
Cards (iTunes, Google Play, PlayStation…etc) and 

Reload Cards (Metro Card, Gift Card Visa, Gift Card 
Carrefour..etc) 

 تاجتنم :تلامحلا عیمج نم تاجتنملا هذھ ىنثتسُت .8
,Play, Google iTunes ( ايادھلا تاقاطبو ،نیخدتلا

PlayStation.. تاقاطب( نحشلا ةداعإ تاقاطبو .)خلا 
 نم ايادھلا تاقاطبو ،ازیف نم ايادھلا تاقاطبو ،ورتملا

 .)خلإ ..روفراك

B – Promotion deal – Digital Game ةلمحلا ضرع - ب  



 

 

Spend AED 30 on Dove & Dove Men+Care skin 
cleansing and deodorants products and get a chance to 

win a gift voucher from MAF of a value of 50 AED, or 
Apple Watch, or Apple Airpod, or a Maldives voucher 

worth 10,000 aed from travel agency.  
 

All prizes are subject to availability and prizes are 
available until prizes run out. Prizes Cannot be 

Redeemed For Cash 
 

After making the purchase of AED30 you will receive a 
QR code and unique code on your receipt at the 

checkout counter. Scan the QR code and enter the 
unique code to claim your prize. 

 
Unilever reserves the right to select an alternative 

Winner in the event if any terms and conditions being 
Contravened. Retain and present the winning coupon 
and proof of purchase along with a valid Emirates ID/ 

Passport/ Visa. 
 

Last Day to Claim your prize is 9th July 2025 
 

Only 1 single participation code per transaction.  

  لاجرلل فود و فود تاجتنم ىلع يتارامإ مھرد30  قفنأ
 روفراك نم ةيروف ةيدھ ةمیسقب زوفلل ةصرف ىلع لصحاو
 ،دوبريا لبآ تاعامس وأ ،ةیمقرلا لبآ ةعاس وا ،امًھرد 50 ةمیقب
 بتكم نم مھرد 10,000 ةمیقب فيدلاملا ىلا ةلحر ةمیسق وأ

 .يحایس
 

دافن  ىتح  ةحاتم  يهو  ،رفاوتلل  ةعضاخ  زئاوجلا  عيمج  "
. اًدقن زئاوجلا  لادبتسا  نكمي  . لا  ةيمكلا  

 ةباجتسا زمر ىقلتتس ،يتارامإ مھرد 30 ةمیقبب ءارش دعب
 حسما .عفدلا ةطقن دنع كلاصيإ ىلع ادًيرف ازًمرو )QR( ةعيرس
 .كتزئاج ملاتسلا ديرفلا زمرلا لخدأو ةعيرسلا ةباجتسلاا زمر
 
 يا كاھتنا ةلاح يف ليدب زئاف رایتخا يف قحلاب رفیلینوي ظفتحت
 ءارشلا تابثإو زوفلا ةمیسقب ظفتحا . ماكحلأاو طورشلا نم
 ةریشأت /رفس زاوج /ةیتارامإ ةيوھ ةقاطب ىلإ ةفاضلإاب اھمدقو

 .ةحلاص
 
 ٢٠٢٥ ویلوي ٩ وھ زئاوجلا ملاتسلا موي رخآ
 

 .ةلماعم لكل دحاو زمر ىلع لیمعلا لصحیس

1. Eligible customers will get a Unique code(s) in their 
POS receipts. Go to 

https://CarrefourUAE.com/PlayAndWIN , enter the 
Unique code and play the game to WIN an exciting 

prize. 

 ىلع ةزیمم زومر وأ زمر ىلع نولھؤملا ءلامعلا لصحي .1
 ةرايزب مق .مھب ةصاخلا عفدلا تلااصيإ

https://CarrefourUAE.com/PlayAndWIN، زمرلا لخداو 
 .ةمیق زئاوجب زوفلل بعللا يف أدباو زیمملا

2. Each customer can play up to 5 times daily with a 
new unique code. 

 ةرم لك ،مویلا يف تارم 5 بعللا لیمع لكل قحي .2
 .ديدج زمر مادختساب

3. Game participation is open until June 9th 2025. The 
game portal will be closed on June 10th 2025. 

 ،2025 وینوي 09 موي ىتح ةبعللا يف ةكراشملاب حمسيُ .3
 .2025  وینوي 10 موي ةبعللاب ةصاخلا ةحفصلا قلغ متیسو

4. Winners will receive an email with prize details.  
 

Prize visuals used are for illustration only and may differ 
from actual.  

 لیصافت نمضتت ينورتكلإ ديربلا ربع ةلاسر نوزئافلا ىقلتي .4
 .مھب ةصاخلا زئاوجلا

 
 روصلا نع فلتخت دقو طقف حیضوتلل ةمدختسملا ةزئاجلا روص

 .ةیلعفلا

5. The Consumer shall be responsible for giving 
his/her correct and complete information to 

participate in the Promotion. The Company will not 
be responsible for any incorrect, incomplete, or 

false participant information. 

 ،ةیصخشلا هتامولعم مدقي نأ كلھتسملا ىلع بجي .5
 ةكرشلا نوكت نلو ،بعللا يف ةكراشملل ،ةلماكو ةحیحص

 وأ ةصوقنم وأ ةحیحص ریغ تامولعم يأ نع ةلوؤسم
 .ةئطاخ

6. 1 receipt can be used to participate once.  6. ةدحاو ةرم ةكراشملل دحاو لاصيإ مادختسا نكمي.  



 

 

7. Participant data  
 

By participating, the participants accept to share 
their personal data as per the terms and conditions 

of the Data privacy policy published on the Website. 
The data of a personal nature collected through this 

Competition will be used for the purposes of 
contacting the individuals if they have won and 

announce the name of the winners online. Unilever 
not responsible on the information collected, 

privacy & protection of the information and security 
of the website. 

 نیكراشملا تانایب .7
 ةكراشم ىلع نوكراشملا قفاوي ، ةكراشملا للاخ نم

 ةیصوصخ ةسایس ماكحأو طورشل اقًفو ةیصخشلا مھتانایب
 تاذ تانایبلا مادختسا متیس .عقوملا ىلع ةروشنملا تانایبلا

 ةقباسملا هذھ للاخ نم اھعمج متي يتلا يصخشلا عباطلا
 ءامسأ نع نلاعلإاو اوزاف دق اوناك اذإ دارفلأاب لاصتلاا ضارغلأ

 تامولعملا نع نیلوؤسم سیل Unilever .تنرتنلإا ربع نيزئافلا
 .عقوملا نمأو تامولعملا ةيامحو ةیصوصخلاو اھعمج مت يتلا
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· must: participant the Competition, the enter to eligible be To  
  

1. Competition; this of duration the throughout Territory the of resident or citizen a Be 
2.  be to Territory the of laws applicable the per as capacity legal of age other any or age of years 18 Be

Conditions; and Terms these to subject 
3.  upon Unilever by required reasonably form the in residence and citizenship identity, of proof Provide

request; 
4. and forms; any filling upon information personal actual her or his Use 
5.  Unilever. by chosen country the to visa visit a obtain to requirements security and legal all Satisfy 
6.  Conditions and Terms these with Comply 

  
 participants. all of eligibility the verify to right the reserves Unilever 
  

 
 

·  accepted. once participant any disqualify or participant the accept to right the reserves Unilever
 the that believe to grounds reasonable has it if Winner a disqualify to right the also has Unilever
 and Terms the with compliance Non Conditions. and Terms these breached has participant
. prize the availing from Winner the disqualify automatically will Competition this of Conditions 

  
·  the where unreachable is or Competition the from disqualified is participant the that event the In
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Conditions. and Terms these to subject be shall event an such in selected participant new 
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Winner. the about decision its change 
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 of risk the at entirely accepted are Prizes All whatsoever. reason any for person other any to assigned
 permitted extent the to Prize the with connection in warranties all excludes Unilever and Winner, the



 

 

 law. by 
 

·  the to consents hereby participant the above, indicated as Conditions and Terms these accepting By
newspaper. and/or magazine Unilever any in name her or his of publication 

  
·  its or Unilever by signed document a in noted be shall Winner the of Determination

 of satisfaction reasonable the to which, evidence provide must Winner The agent/representative.
 has and Competition this enter to eligible is Winner, true the is she or he that demonstrates Unilever,
 valid a present must Winner the Prize, the claim To Conditions. and Terms these with complied

identification. for ID issued-government 
  

·  its Unilever, by required documentation any execute and complete to agrees Winner The
 including Prize, their to effect give to order in behalf their on anyone or affiliates and representatives
 and information travel and release publicity eligibility, of certificate/affidavit to limited not but
 the by Failure  discretion. sole its at Unilever by requested as document other any or release liability
 Unilever of requests relevant the by specified time the within documents completed return to Winner
 may Unilever of requests or rules present the in specified obligation other any execute ot failure or

chosen. participant next the to awarded being Prize the and disqualification in result 
  

·  reply no is there If notification. Prize the to respond to days working (10) ten have will Winner The
 waiving and forfeited having as considered be will Winner the days, (10) ten after confirmation or

Winner. alternative an choose to right the have will Unilever and Prize the 
1. travel. to conditions Additional 

  
  

· if: forfeited be shall Prize The 
1. Unilever; by specified dates the on travel to available not is Winner The 
2.  the by obtained not are destination of country the to visa including documents travel proper The

Unilever; by specified dates the by Winner 
3.  the either leaving or entering from Winner the prevent which arise complications Immigration

or destination; of country the or residence of country 
4.  present the under requirements any met not has or obligations any executed not has Winner The

rules. 
  

·  and passports including documentation travel necessary all obtaining for responsible is Winner The
locations. the from and to travel for documentation required other or visas 

  
·  from her or him prevent would that reason other any or legal medical, any have not must Winner The

Prize. the availing or receiving 
  

·  that insurance) of forms other all (and insurance travel any obtaining for responsible is Winner The
 has Unilever that acknowledges hereby and expense own her or his at obtain to wish may she or he

insurance. of form other any or insurance travel provide or obtain not will and not 
  

·  service party third other and hotels airlines, all of conditions and terms the by bound is Winner The
Prize. the with connection in used providers 

  
·  the by misplaced or stolen lost, are documentations other or tickets if responsible not is Unilever

reason. any for missed are transportations booked if or replaced, be not will and Winner 
  

· responsibility. sole Winner’s the are Prize the of part as herein stated not expenses other All 
  

·  Travel Unilever. of discretion sole the at are and change, to subject are locations and dates Exact
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 photograph, image, name, their ”);Publicity Competition(“ press) and radio television, mobile,
 or testimonial, data, biographical applicable), (where them of taken record audio or footage video
 By thereof). portion edited any (and/or exposition personal or information Prize and/or likeness other
 this to related coverage media necessary all in appear to agrees Winner the Competition, the entering
 Competition. 

  
·  be will winners the to provided be to facilities and services the all that confirms hereby Unilever

 accommodation. hotel and tickets air includes which agency travel independent an by provided
Prize. the of delivery the following thereof respect in responsibility any bear not will Unilever 

  
·  consents participant each Competition, this entering By Unilever. of property the become entries All

 of: purposes primary the for used being entry their with submit they information personal the to
 database a into enter to and entities related to information on passing Competition, this administering
 Group. Unilever the or Unilever of activities publicity and marketing promotional, future for
 the guarantee cannot however, priority a as information personal its of security the regards Unilever

provided. information rsonalpe of security 
  

 
 
 تلايزمو ةرشبلا فيظنتل ريك+نيم فودو فود تاجتنمل جيورتلا فدهب رفيلينوي ةكرش عم نواعتلاب ةلمحلا هذه ذيفنت مت
 لمحتت لاو .ايادهلا ميلست بيترت ءانثتساب ،ةلمحلا هذه ذيفنت نع ةلماكلا ةيلوؤسملا ميطفلا دجام ةكرش لمحتت .قرعلا

 ةكراشملاب كل حامسلا انضفر نع جتان ررض وأ ةيلام ةراسخ يلأ تضرعت لاح يف كهاجت ةيلوؤسم يأ رفيلينوي ةكرش
 نم ببس يلأ ضرعلا مادختسا يف كبناج نم زجع وأ لشف يأ ببسب وأ ،هل انبحس وأ ،يجيورتلا ضرعلا اذه يف
 .بابسلأا

 

 :نأ كراشملا ىلع بجي ،ةقباسملا يف ةكراشملل لهأتلل •

 ؛ةقباسملا هذه ةدم لاوط ميلقلإا يف اًميقم وأ انًطاوم نوكي .1

 هذهل عضخيل ميلقلإا يف اهب لومعملا نيناوقلل اقًفو ايًنوناق انًس ربتعي رخآ رمع يأ وأ امًاع18  رمعلا نم غلبي نأ .2
 ؛ماكحلأاو طورشلا

 ؛بلطلا دنع لوقعم لكشب رفيلينوي ةكرش هبلطت يذلا لكشلاب ةماقلإاو ةنطاوملاو ةيوهلا تابثإ ميدقت .3



 

 

 ؛جذامن يأ ءلم دنع ةيقيقحلا ةيصخشلا هتامولعم مادختسا .4

 ؛رفيلينوي اهراتخت يتلا ةلودلا ىلإ ةرايز ةريشأت ىلع لوصحلل ةينملأاو ةينوناقلا تابلطتملا عيمج ةيبلت .5

 .ماكحلأاو طورشلا هذهل لاثتملاا .6

 نيكراشملا عيمج ةيلهأ نم ققحتلا يف قحلاب رفيلينوي ةكرش ظفتحت

 

 ترفاوت اذإ زئافلا داعبتسا يف قحلاب ظفتحت امك .هلوبق دعب كراشم يأ داعبتسا وأ لوبق يف قحلاب رفيلينوي ظفتحت •
 يدؤيس ةقباسملا هذه ماكحأو طورشل لاثتملاا مدع .ماكحلأاو طورشلا هذه فلاخ هنأب داقتعلال ةلوقعم بابسأ
 .ةزئاجلا ىلع لوصحلا نم زئافلا داعبتسا ىلإ اًيئاقلت

 صاخلا اهريدقتل اقًفو رفيلينويل قحي ،اًزئاف ناكو هيلإ لوصولا رذعت وأ ةقباسملا نم كراشملا داعبتسا مت لاح يف •
 .ماكحلأاو طورشلا سفنل ةلاحلا هذه يف هرايتخا متي ديدج كراشم يأ عضخيسو .ةزئاجلاب هلعف بجي ام ررقت نأ

 ةزئاج ميدقت يف قحلاب ظفتحت امك .صاخلا اهريدقت بسح تقو يأ يف ةزئاجلا ليدعت وأ رييغت رفيلينوي ةكرشل قحي •
 .زئافلا نأشب اهرارق رييغت وأ قبسم راعشإ نود ةليدب

 يلأ رخآ صخش يلأ اهلقن وأ اًدقن اهلادبتسا متي نلو ،ليوحتلل ةلباق ريغ ،ضوافتلل ةلباق ريغ ،بئارضلا ةعوفدم ةزئاجلا •
 ةقلعتم تانامض يأ نم اهتيلوؤسم رفيلينوي يلختو ،هدحو زئافلا ةيلوؤسم ىلع زئاوجلا عيمج لوبق متي .ناك ببس
 .نوناقلا هب حمسي يذلا دحلا ىلإ ةزئاجلاب

 ةلجم يأ يف همسا رشن ىلع كراشملا قفاوي ،هلاعأ حضوم وه امك ماكحلأاو طورشلا هذه ىلع ةقفاوملا للاخ نم •
 .رفيلينويل ةعبات ةفيحص وأ

 زئافلا هنأ ،رفيلينوي يضري امب ،تبثي ليلد ميدقت زئافلا ىلع بجي .اهلثمم وأ رفيلينوي نم ةعقوم ةقيثوب زئافلا ديدحت متي •
 ميدقت زئافلا ىلع بجي ،ةزئاجلاب ةبلاطملل .ماكحلأاو طورشلاب مزتلمو ةقباسملا هذه يف ةكراشملل لهؤم ،يقيقحلا
 .ةحلاص ةيموكح ةيوه ةقاطب

 امب ،ةزئاجلا ليعفتل اهنع بوني فرط يأ وأ اهولثمم وأ رفيلينوي اهبلطت تادنتسم يأ عيقوتو ةئبعت ىلع زئافلا قفاوي •
 وأ ةيلوؤسملا نم ريرحتو رفسلا تامولعم ،رشنلاب حيرصت ،ةيلهلأاب رارقإ/ةداهش ،رصحلا لا لاثملا ليبس ىلع ،كلذ يف
 مل وأ ةددحملا ةرتفلا نمض ةلمتكم تادنتسملا عاجرإب زئافلا مقي مل لاح يف .رفيلينوي بلط بسح رخآ دنتسم يأ
 .رخآ كراشمل ةزئاجلا حنمو هداعبتسا ىلإ كلذ يدؤي دق ،ةيلاحلا دعاوقلا يف روكذم مازتلا يأ ذفني

 زئافلا ربتعيُسف ،مايأ ةرشع دعب ديكأتلا وأ درلا متي مل اذإ .ةزئاجلا راعشإ ىلع درلل لمع مايأ(10)  ةرشع زئافلا ىدل •
 .ليدب زئاف رايتخا قحب رفيلينوي ظفتحتو ةزئاجلا نعً لازانتم

 

 :رفسلاب قلعتت ةيفاضإ طورش

 :ةيلاتلا تلااحلا يف ةزئاجلا رداصُت .1

 ؛رفيلينوي اهددحت يتلا خيراوتلا يف رفسلل احًاتم زئافلا نكي مل اذإ •

 يف ةدوصقملا ةلودلل لوخدلا ةريشأت كلذ يف امب ةمزلالا رفسلا قئاثو ىلع لوصحلا نم زئافلا نكمتي مل اذإ •
 ؛ةددحملا خيراوتلا



 

 

 ؛دوصقملا دلبلا وأ ةماقلإا دلب نم جورخلا وأ لوخدلا نم زئافلا عنمت ةرجهلا يف لكاشم تأشن اذإ •

 .دعاوقلا هذه يف اهيلع صوصنملا تابلطتملا نم يأِ فوتسي مل وأ تامازتلا يأ زئافلا ذفني مل اذإ •

 يأ وأ تاريشأتلاو رفسلا تازاوج كلذ يف امب ةمزلالا رفسلا قئاثو عيمج ىلع لوصحلا ةيلوؤسم زئافلا لمحتي .2
 .تاهجولا ىلإو نم رفسلل ىرخأ ةبولطم تادنتسم

 .اهنم ةدافتسلاا وأ ةزئاجلا ملاتسا نم هعنمت ىرخأ بابسأ يأ وأ ةينوناق وأ ةيبط عناوم يأ زئافلا ىدل نوكي لاأ بجي .3

 هتقفن ىلع هيلع لوصحلاب بغري دق( نيمأتلا نم رخآ عون يأو) رفس نيمأت يأ ىلع لوصحلا ةيلوؤسم زئافلا لمحتي .4
 .نيمأت يأ هل رفوت نلو مل رفيلينوي نأب رقيو ،ةصاخلا

 .ةزئاجلاب نيطبترملا نيرخلآا تامدخلا يمدقمو قدانفلاو ناريطلا تاكرش عيمج ماكحأو طورشب زئافلا مزتلي .5

 ،اهلادبتسا متي نلو ،زئافلا لبق نم تادنتسملا وأ ركاذتلا ظفح ةءاسإ وأ ةقرس وأ نادقف مت اذإ ةلوؤسم ريغ رفيلينوي .6
 .ببس يلأ اهتيوفت متي لقن ةليسو يأ نع ةلوؤسم ريغ اهنأ امك

 .هدحو زئافلا قتاع ىلع يه ةزئاجلا نمض ةروكذملا ريغ ىرخلأا تاقفنلا عيمج .7

 .رفيلينوي اهددحت يتلا خيراوتلا يف رفسلا مامتإ بجي .رفيلينوي ريدقت ىلع ءًانب رييغتلل ةلباق ةيلعفلا عقاوملاو خيراوتلا .8
 .اهدحو رفيلينوي ريدقتو رفاوتلل ةعضاخ ةزئاجلا ليصافت .هأشنم دلب وأ زئافلا ةماقإ ىلع ةلحرلل ةيلعفلا ةميقلا دمتعت

 .ىرخأ دويق قبطنت دق .ةزئاجلا راعشإ عم ةلحرلل ةلماكلا ماكحلأاو طورشلا ريفوت متيس

 :يلي ام رفيلينوي مدقت نل

 ،ةبولطم رفس قئاثو يأ وأ رفسلا تاريشأت •

 ،دئازلا ةعتملأا نزو •

 ،تايماركلإا •

 ،ةبولطملا تاحاقللا •

 ،رفسلا نيمأت •

 .تابورشملاو تابجولا •

 نودو لباقم نود ،يجراخلا قيوستلا تاهجو اهئاكرشو اهيصخرمو رفيلينوي ةكرشل ةقباسملا هذه يف زئافلا حنمي
 دنع) هل يتوص ليجست وأ ويديفو هتروصو همسا ثبو رشن يف مئادلاو طورشملا ريغ قحلا ،هنم نذإ ىلإ ةجاحلا
 يأ يفو ملاعلا ءاحنأ عيمج يف كلذو ،ةيصخشلا تانايبلا نم اهريغ وأ هتداهش وأ ةيتاذلا هتريس تامولعمو( ءاضتقلاا
 امب) ةيملاعإ ةليسو يأ ربع اهب ةقلعتم ةماع تاقلاع وأ ةيملاعإ ةياعد يأ يفو ةقباسملا هذهب قلعتي ضرغ يلأو تقو
 يف روهظلا ىلع زئافلا قفاوي ،ةقباسملا يف هتكراشمب.( ةفاحصلاو ويدارلاو نويزفلتلاو ليابوملاو تنرتنلإا كلذ يف
 .اهب ةطبترملا ةمزلالا ةيملاعلإا تايطغتلا عيمج

 لبق نم اهريفوت متيس ،ةماقلإاو رفسلا ركاذت كلذ يف امب ،نيزئافلل ةمدقملا قفارملاو تامدخلا عيمج نأب رفيلينوي دكؤت
 .ةزئاجلا ميلست دعب ةيلوؤسم يأ رفيلينوي لمحتت نلو .ةلقتسم رفس ةلاكو

 هتامولعم مادختسا ىلع كراشم لك قفاوي ،ةقباسملا يف ةكراشملا للاخ نم .رفيلينويل اًكلم حبصت تاكراشملا عيمج
 تاذ تانايكلا ىلإ تامولعملا لقن ،ةقباسملا هذه ةرادإ :ةيلاتلا ةيساسلأا ضارغلأل لاخدلإا يف ةمدقملا ةيصخشلا



 

 

 وأ رفيلينويل ةيلبقتسملا ةيئاعدلاو ةيقيوستلاو ةيجيورتلا ةطشنلأا يف اهمادختسلا تانايب ةدعاق يف اهلاخدإو ،ةلصلا
 .تانايبلا كلت نمأ نمضت لا اهنكل ،ةيولوأ ةيصخشلا تانايبلا ةيامح رفيلينوي ربتعت .رفيلينوي ةعومجم

 

 


